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NAD ORLICÍ, o.p.s. 
517 41 Kostelecká Lhota 40 

www.nadorlici.cz 

 

Zápis z jednání Programového výboru a setkání členů Místní akční skupiny NAD 

ORLICÍ, které se konalo dne 30. 10. 2008 od 18:00 hodin na Penaltě v Kostelecké Lhotě 

Přítomni: Jaromír Ţid, Pavel Hubálek, Pavel Bílek, Jitka Prossová, Jana Ţidová, Marie Kršková, Petr 
Kulíšek, Šárka Kulíšková, Ing. Václav Záruba, Luboš Faltys,  
 

Program: 

1. Zápis  
2. Projekty  - Školy pro venkov 
3. Projekt národní spolupráce s MAS SPLAV 
4. Projekt mezinárodní spolupráce s MAS Splav 
5. Projekt národní spolupráce 4 MAS pod vedením naší MAS 
6. Projekt národní spoluprácemi. 
7. Společenské setkání MAS 
8. Diskuze – různé 
 

Jednání zahájil Pavel Hubálek, poté slovo převzal manaţer MAS Petr Kulíšek. 

Ad1) Zapisovatelkou byla jmenována Marie Kršková. 

Ad2) Petr Kulíšek nejdříve PV seznámil s podaným projektem „Školy pro venkov“ ve spolupráci 

s Novohradskou občanskou společností, o.p.s.. 

Ad3) Petr Kulíšek představil zaměření připravovaných projektů spolupráce s MAS Sdruţení Splav a 

MAS Vyhlídka s názvem Rozvoj zázemí venkovského vzdělávání a spolupráce v regionech řeky Orlice. 

PV navrhl dovybavení a doporučil projekt k předloţení. 

Ad4) Petr Kulíšek představil zaměření připravovaného projektu s MAS Sdruţení Splav a 

s mezinárodními partnery z Estonska a Slovenska s názvem Spolupráce při vyuţívání kulturního 

dědictví. Programový výbor a přítomní navrhli vzdělávací aktivity a PV doporučil projekt k předloţení. 

Ad5) Petr Kulíšek představil připravovaný projekty spolupráce s MAS Stráţnicko, MAS Podchlumí a 

MAS České Středohoří, ve kterém MAS NAD ORLICÍ plní funkci koordinační MAS. Programový výbor 

diskutoval hlavní zaměření projektu spolupráce. Členům byly představeny jednotlivé záměry činností a 

opatření, do kterých tyto činnosti spadají. Na základě těchto informací PV podporuje opatření III.2.2. 

Ochrana a rozvoj kulturního dědictví jako hlavní opatření (náhradní moţností je opatření III.2.1.2. 

Občanské vybavení a sluţby). Nicméně poslední rozhodnutí nechává na manaţerovi, který projekt 

prokonzultuje s partnerskými MAS ve středu 5. listopadu v Chocni. 

Ad 6) Petr Kulíšek představil projekt připravovaný Ing. arch. Florianem o územním plánování, 

krajinných úpravách a hospodaření v krajině, který ale pro nedostatek komunikace s dalšími partnery 

nebude zatím předloţen. PV vzal na vědomí. 

Ad7) Petr Kulíšek představil myšlenku uspořádání společenského setkání MAS na závěr roku, jehoţ 

náplní by bylo shrnutí dosavadní činnosti MAS a představení další činnosti MAS vedle programu 

LEADER. PV návrh přivítal, datum a místo konání bylo stanoveno na 22. listopadu od 14 hodin ve 
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Skanzenu v Krňovicích. Dále se PV dohodl na nabídce svozu zúčastněných a eventuální přípravě 

malého dárku. 

V Kostelecké Lhotě, 30. 10. 2008. 

Zapsala: Marie Kršková  

Ověřili:  

 

---------------------------------------------------                          --------------------------------------------------

        

         Pavel Hubálek, Předseda PV                                                         ----------------------------------, člen PV 


